



# Chinese Community Social Services Centre Inc.

(ABN 95 428 365 701)

## Disability Support Program

Dear Participants,

We hope you and your family are healthy and well.

### Fee schedule changes in response to NDIS Price Guide and Support Catalogue 2020–21

On 26 June 2020, the NDIA has published the NDIS Price Guide and Support Catalogue 2020–21 which have been updated to reflect the indexed prices as a result of the Fair Work Commission Annual Wage Review 2019–20 and the end of some of the temporary arrangements introduced in response to the coronavirus (COVID-19) pandemic. You may visit the Price Guide page on the NDIS website (<https://www.ndis.gov.au/providers/price-guides-and-pricing#priceguides>) for more detailed information.

According to the latest NDIS Price Guide 2020 – 2021 published, we would like to introduce the following fee schedule changes starting from 1/07/2020;

Please see the table below for the new hourly rate that applied to our services:

Service Type	Service Day and Time	Price (per hour)
Home Care and Personal Care & Social & Community Participation and Supported Transport	Weekday Day time (6am – 8pm)	\$57.56
	Weekday Evening (8pm-12am)	\$63.36
	Saturday	\$80.75
	Sunday	\$103.94
	Public Holiday	\$127.14
Gardening	Not applicable	\$49.30
House cleaning	Not applicable	\$50.20
Individual Skills Development	Not applicable	\$54.30 - \$61.76
Allied health services	Not applicable	\$193.99

Please note that your NDIS funding will not be affected by the price limit increase as NDIA will also automatically increase your funds to pay for the additional costs.

For further details, please refer to the attached Service and Price List 2020 - 2021.

## CCSSCI CARE AND SUPPORT

- We will be operating and supporting you through this coronavirus (COVID-19) pandemic
- If you have any questions or require any support, please contact our Doncaster Office 8848 0288 or email [NDIS@ccsci.org.au](mailto:NDIS@ccsci.org.au).
- Please follow us on WeChat, we will continuously publish latest information regarding COVID-19.
- Please visit [www.health.gov.au](http://www.health.gov.au) or [www.healthdirect.gov.au/coronavirus](http://www.healthdirect.gov.au/coronavirus) for the latest COVID-19 information and resources.
- Please visit <https://www.ndis.gov.au/coronavirus> for NDIS specific support and information on the response to COVID-19.



Thank you for your kind attention.

Yours sincerely

**Mei Yau**

Community Services Manager

01/07/2020

## Chinese Community Social Services Centre Inc.

(ABN 95 428 365 701)

### 殘障人士支援服務

親愛的服務參與者，

我們在此祝願您和您的家人在這段時期裡一切安好。

#### 根據 NDIS 價格指南和支持目錄 2020–21 而作出的政策調整和費用變更

2020 年 6 月 26 日，NDIA 發布了《NDIS 價格指南和支持目錄 2020–21》，該價格指南反映了公平工作委員會 2019–20 年度工資審查的結果，以及結束部分由於冠狀病毒 (COVID-19) 大流行而引入的安排。您可以訪問 NDIS 網站

(<https://www.ndis.gov.au/providers/price-guides-and-pricing#priceguides>) 上的“價格指南”頁面，以獲取更多詳細的信息。

根據最新發布的《NDIS 價格指南和支持目錄 2020–21》，我們會從 2020 年 7 月 1 日開始對以下費用表進行調整；

請參閱下表，了解我們服務每小時的收費更改：

服務類型	服務日期和時間	價格 (每小時)
家居清潔及個人照顧 及 社區陪同者及交通接送	工作日的時間 (上午 6 點至下午 8 點)	\$57.56
	平日晚上 (下午 8 點至凌晨 12 點)	\$63.36
	星期六	\$80.75
	星期日	\$103.94
	公共假期	\$127.14
花園整理	不適用	\$49.30

房子整理	不適用	\$50.20
人生導師	不適用	\$54.30-\$61.76
輔助醫療服務	不適用	\$193.99

請注意，您的 NDIS 援助經費不會受到價格上調的影響，因為 NDIA 也會自動增加您的計劃援助經費來支付額外費用。

有關更多詳細信息，請參閱隨附的服務項目和價目表 2020 - 2021。

## 華人社區服務中心的關懷及支援

我們華人社區服務中心將在這艱難的時期內全力支持您：

- 請致電我們華人社區服務中心  
Doncaster 辦公室(03)8848 0288 聯絡你的個案經理或電郵至  
NDIS@ccssci.org.au
- 請在 wechat 上關注我們公眾號，我們將不斷為您提供最新資訊。
- 請上 [www.health.gov.au](http://www.health.gov.au) 或 [www.healthdirect.gov.au/coronavirus](http://www.healthdirect.gov.au/coronavirus) 得到最新有關信息和資源。
- 請訪問 <https://www.ndis.gov.au/coronavirus> 以獲取 NDIS 應對 COVID-19 的相關信息。



華人社區服務中心

邱許逸薇

社區服務主任

謹啟

01/07/2020